



PUSAT PEMBANGUNAN AKADEMIK
CENTRE FOR ACADEMIC DEVELOPMENT

Rujukan Kami : UPM.CADe.800-2/2/15
Tarikh : 16 Mac 2023

SEPERTI SENARAI EDARAN

YBhg. Prof./Tuan/Puan,

PEMBUKAAN PERMOHONAN GERAN INSENTIF PENYELIDIKAN UNTUK PENGAJARAN DAN PEMBELAJARAN (GIPP) TAHUN 2023

Dengan segala hormatnya perkara di atas adalah dirujuk.

2. Pusat Pembangunan dan Kecemerlangan Kepemimpinan Akademik (CADE-Lead) selaku urusetia GIPP mempelawa semua pensyarah tetap/kontrak UPM untuk memohon GIPP 2023 yang akan mula dibuka dari **17 Mac hingga 17 April 2023**.

3. Butiran terperinci maklumat penyelidikan adalah seperti berikut:

Perkara	Keterangan
Syarat permohonan	<ul style="list-style-type: none"> i. Semua pensyarah tetap/kontrak UPM layak memohon. ii. Keutamaan projek penyelidikan pengajaran dan pembelajaran yang dijalankan secara kolaborasi antara fakulti/sekolah. iii. Tempoh maksimum projek selama dua (2) tahun. iv. Jumlah belanjawan projek penyelidikan maksimum RM20 ribu.
Fokus Penyelidikan	<ul style="list-style-type: none"> i. Pembangunan Kurikulum Fleksibel: <ul style="list-style-type: none"> a. Percantuman antara disiplin (<i>convergence of disciplines</i>); multidisiplinari, interdisiplinari dan transdisiplinari; b. Pembelajaran global dan kepelbagaian c. Kerangka EXCEL: <i>Industrial Experienced Learning (IDEAL)</i>; <i>Community Resilience Experiential Learning (CARE)</i>; <i>Research Infused Experiential Learning (REAL)</i>; and <i>Personalised Experiential Learning (POISE)</i> ii. Penyampaian Pembelajaran dan Pengajaran Transformatif: <ul style="list-style-type: none"> a. Pembelajaran dalam talian (cth: pembelajaran hibrid, micro-credentials, MOOC) b. Pembelajaran berdasarkan realiti maya dan realiti terimbulk c. Pembelajaran berasaskan pengalaman d. Pembelajaran berasaskan potensi individu (<i>personalised learning</i>) e. Kecerdasan buatan dan analitik data dalam pengajaran dan pembelajaran. iii. Penaksiran Alternatif: <ul style="list-style-type: none"> a. Penaksiran autentik (<i>authentic assessment</i>) b. Penaksiran yang berintegrasi (<i>integrated assessment</i>)
Output penyelidikan/ Penerbitan	<ul style="list-style-type: none"> i. Penerbitan: <ul style="list-style-type: none"> a. 1 penerbitan dalam Quartile 1 hingga 4, <u>ATAU</u> b. 1 penerbitan jurnal CIJ, <u>ATAU</u>

Perkara	Keterangan
	ii. Produk atau inovasi pengajaran dan pembelajaran yang dapat dimanfaatkan oleh dua disiplin yang berbeza, <u>ATAU</u>
	iii. Harta Intelek (IP).

4. Tatacara permohonan dan penilaian GIPP 2023 adalah seperti berikut:

No	Perkara	Keterangan
i	Pemohon perlu memuat turun Borang Permohonan GIPP 2023 di laman sesawang CADe-Lead.	https://bit.ly/InfoGIPP2023
ii	Pemohon perlu menyerahkan borang permohonan GIPP 2023 yang lengkap dalam bentuk <i>softcopy</i> dan <i>hardcopy</i> (dua salinan) kepada Urusetia GIPP, CADe-Lead bersama dengan maklumat/dokumen sokongan, selewat-lewatnya pada 17 April 2023 (Jumaat) .	Penyerahan melalui <i>softcopy</i> : https://bit.ly/SubmitGIPP2023 Penyerahan melalui <i>Hardcopy</i> : Pusat Pembangunan dan Kecemerlangan Kepemimpinan Akademik (CADe-Lead), Tingkat 4, Bangunan Canselor Putra, Universiti Putra Malaysia, 43400 UPM Serdang, Selangor
iii	<ul style="list-style-type: none"> • Semua permohonan akan dinilai oleh Jawatankuasa Panel Penilai GIPP 2023. • Penilaian adalah berdasarkan kertas cadangan dan pembentangan lisan oleh ketua/ahli projek. 	

5. Berhubung dengan perkara tersebut, pihak CADe-Lead memohon kerjasama YBhg. Prof./tuan/puan untuk memanjangkan maklumat ini kepada semua pensyarah di pusat tanggungjawab YBhg. Prof./tuan/puan. Sebarang maklumat lanjut, YBhg. Prof./tuan/puan boleh melayari <https://bit.ly/InfoGIPP2023> atau menghubungi Puan Nor Azirawani Man (norazirawani@upm.edu.my /2079) /Puan Suraya Muda (surayamuda@upm.edu.my /1466).

Segala kerjasama, perhatian dan sokongan YBhg. Prof./tuan/puan didahului dengan ucapan setinggi-tinggi penghargaan dan terima kasih.

Sekian.

"BERILMU BERBAKTI"

Saya yang menjalankan amanah,



PROFESOR MADYA DR. MOHD ZARIAT ABDUL RANI

Pengarah

Pusat Pembangunan dan Kecemerlangan Kepemimpinan Akademik (CADe-Lead)

s.k Timbalan Naib Canselor (Akademik dan Antarabangsa), UPM

SENARAI EDARAN

Dekan, Fakulti Pertanian
Dekan, Fakulti Perhutanan dan Alam Sekitar
Dekan, Fakulti Perubatan Veterinar
Dekan, Fakulti Kejuruteraan
Dekan, Fakulti Pengajian Pendidikan
Dekan, Fakulti Sains
Dekan, Fakulti Sains dan Teknologi Makanan
Dekan, Fakulti Ekologi Manusia
Dekan, Fakulti Bahasa Moden dan Komunikasi
Dekan, Fakulti Rekabentuk dan Senibina
Dekan, Fakulti Perubatan dan Sains Kesihatan
Dekan, Fakulti Sains Komputer dan Teknologi Maklumat
Dekan, Fakulti Bioteknologi dan Sains Biomolekul
Dekan, Sekolah Perniagaan dan Ekonomi
Pengarah, Pusat Asasi Sains Pertanian

**Universiti Putra Malaysia
43400 UPM Serdang
Selangor Darul Ehsan**

Dekan, Fakulti Sains Pertanian dan Perhutanan
Dekan, Fakulti Kemanusiaan, Pengurusan dan Sains
**Universiti Putra Malaysia Kampus Bintulu Sarawak
PO Box 396, Jalan Nyabau
97008 Bintulu
Sarawak**